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Protokól Nr XDV2016
z sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 2ó lśłietnia 2016 roku

Sesję otworzyła Pani Helena Artymowicz - Przewodnicząca Rady Gminy Mietków słowami
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mie&óf', przywita|a wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quonrm i przedstawiła porządek obrad z wprowadzonymi zmianami:

1. Otwarcie Sesji.
2' Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 31.03.2016 r'
3. Podjęcie uchwały w splawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok.
4. Podjęcie uchwały w splawie w}tażenia fgody wójtowi na za\łalcie kolejnej umowy dzietżaw po

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.
5. Wnioski i interpelacje radnych.
6. Sprawy różnę.
7' Zar*nięci€ Sęsji.

W związkl ze znianą tytułu pkt 4 porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy Mietkółł zarząr7ziła
głosowanie w sprawie przyjęcia nowego porządku obĘd.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów,'za''.
PŹewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad fostał przyj ęty j ednogłośnie.

Ad.2
Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowało 13 radnych _ oddano 13 głosów ,,za''.
Prz€wodnicząca stwieldziła, że plotokół został pŹyjęty jędnogłośnie.

Ad.3
Uchwała w sprawie zmiany budżęfu gminy na 20 1 6 rok.
Regina ozga _ Skarbnik Gminy poinformowała, że z any w budżęcie wynikają głównie z dotacji,
jal<ą gmina otrzymała z Urzędu Marsza.łkowskiego na dwie inwesĘcje drogowe. tj. drogi dojazdowe
do guntów rolnych w Mietkowie i w Milinię' na kwotę 166.050 zł. Przesunięcia dotyczą ta]<żę
wykupu gruntów na poszerzenie dróg gminnych w kwocię 3.000 zł, funduszu sołeckiego wsi
Prcsfkowicę i wsi Milin oraz środków ptzeziaczonych na oświatę' głównie dla gimnazjum,
w związku f uczniem' lrtóryjest objęty kształceniem specjalnym 14.103 zł. Następnie Pani Skarbik
przedstawiła proj ękt uchwały.

Głosowało 13 radnych oddano 13 głosów,'za''.
Przewodnicząca stwi etóziła, żs Bchwała została podj ęta jednogłośnie.



Ad'4 
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Uchwała w sprawie wyrażenia zgody Wójtowi na zawarcie kolejnej umowy azililii"y po 
".o*i"zawaltęj na czas oznaczony do 3 lat.

Adam Kozalowicz _ wójt Gminy lyjaśnit' że jęst to dzieżawa \łje]olętnią zawalta z Pąnią Dolosz.
Działka znajduje się po prawej stonie, wjeżdżając do miejscowości Borzygniert.
Iręneusz słoma _ Seketalz Gminy pŻedsta\łił projekt uchwały.

Głosowało 13 radnych oddano 13 gtosów ',za,'.
PŹewodnjcząca stwierdziła. że uchwała Została podjęta jednogłośnie'

Ad.5
Wniosków i inteęeiacji nie zgłoszono.

Ad.6
Paweł Wacławęk _ radny fwńcił się z p}taniem do Sekrętarza odnoście chodnika we rtsi Maniów.
Iręnęusz Słoma _ Sekletarz Gminy wyjaśnił' że składając wniosek gmina dołączyła kosztorysy
szacunko\łe na dwa zadania' zarówno Maniów MĄ i Maniów Wieiki. na kwotę ok. 450.000 zł'
Stalostwo Powiatowe nalealizację inwestycji zabezpieczyło środki wwysokości 300'000 zł, a gmina
zaś 100.000 z-ł. W konsekw.encji w Powiecie nie mogą ogłosić od razu przetalgu na całość' bo nię
mają zabezpiecfonej tej kwoty 450'000 zł' W zwiPku z tym najpierrł'zostanie ogłoszony pżetarg
na chodnik w Maniowie Małpr. ajak będą oszczędności z pielwszego przetafgu to od Iazu zostanie
ogłoszony przetalg na Maniów Wielki' W prrypadku gdy nie będzie wspomnianych oszczędności'
w pierwszej kolejności zostanie podjęta uchwała w cell! zabezpieczenia brakujących środkóW
a późnięj przętarg.
Jolanta Bolecka sohys vsi Mietków zapytała od kiedy będą praco\łnicy intenłęncyjni.
Adam Kozarowicz wójt Gminy odpo\'/iedział, że pracownicy interwencyjni nie będą zahudnienj
przez Urząd Gminn l ecz ptzez Zakład cospodarki Komunalnej .
Ireneusz Słoma Sęketarz dodał, że opcja zabudnienia jęst prawdopodob.;e od 1 maja' umowa
Zo\lala juŻ prlęka/ana do Urlędu Prac)'
Maciej Bobrowski przędstawiciel Policji zwrócił się do zebranych z prośbą o zwlacanie u\\agl
i przekaz;.wanie mięszkańcom informacji o próbach $'ffudzeń pieniędzy. Tym razem oszuści
podsz1wają się za poiicjantów. zwłaszcza fuŃcjonariuszy CBA. Pan Bobrowski podheślił. że nie
ma nigdy s}.tuacji' w których policjanci prosiliby o wypłacenie gotól.ki.
Paweł Wacławek ladny skięrował do przedstawicielą Policji fap}.tanie w spla\łje cyganów
w Maniowie Małym' zazlacząqś,. żę miaŁa rniej sce juz druga próba kadzieży pŻęz te same osoby'
Maciej Bobrowski przedstawiciel Policji poinfomował. że było to zgłaszane' samochód, którym
poruszają się cyganie był widziany w Środzię Śląskiej i w Świdnic;.. Policja wie jedynię, że było to
cięmne auto, prawdopodobnie marki opel' Pojawiła się też infomacja o srebmej Toyocie Yaris
z rejestracją DĘ która była widziana w Długołęce' na terenie gniny Kąly wlocłalvskie i W powiecie
trzebdckim.
Anna Gómiak pracorvnik GoK w Mietkowie zaprosiła zebrahych na wernisaż młodej mieszkalki
Milina _ wiktodi Wira oraz poinformowała o nadchodzącej imprezie ,'Śpiewanie nad wodą',.
wyjaśniła' że GoK składał $niosek o dofinansowanie imprezy do Ministra Kultury' ale z.acji
dużego zailtelesowania wniosek ten nie przeszedł' Pani Gór.rliak zrłróciła się z gośbą do Radnych
i Sohysów o wspólne zaangażowanie. udostępnienie namiotóW ich razłożenia a później złozenie,
pomoc przy organizacji parkingu oraz rczplopagowanie informacji o imprezie. Następnię
plzedstalviła wstępny plogram o.az warunki imprezy (ochrona. katering, kolejka tuystyca]a, wesołe
miasteczko ).
Helena Artymowicz Przewodnicząca Rady zapytała do kiedy mają się zgłaszaó sołectwa.
ArLna Gómiak odpowiedziała. że najlepiej do 15 maja.



Ryszard Łącz _ Z-ca PŻewodniezącego Rady poruszf sprawę połozenia nowej powierzchni na
dlodze powiatowej od androwni do miejscowości Proszkowice oraz na odcinku Maniów
woj narowice. Ponadto zwrócił się z pytaniem, czy możTla w j akiś sposób prąrmusić właściciela placu
koło kościoła w Maniowie wielkim do oczyszczenia tercnu z rcsnących na nim kzaków.
Helęna Ańymowicz Przewodnicząca Rady wyjaśniła, żę nie marny możliwości nikogo do tego
zrnusić.
Adam Kozarowicz Wójt Gminy poinformował, żp co innego gdyby chodziło o bezpieczeństwo, ale
w takiej s}tuacj i ciężko j est j akkolwiek zadziałać.
Helena A]rtymowicz _ Przewodnicząca Rady nawiązała do w1powiedzi Pana Łącza, podkeślając zĘ
stan dróg w Milinie, podając dla przykładu ul. ChłopsĘ.

Przewodnicząca Rady zamknęła Sesję słowami ,'Zamykam Sesję Rady Gminy Mie&óf'.
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